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 Geacht college,  

 
Op 4 oktober vond de conferentie over onze samenwerking in de regio Rivierenland plaats. 
Tijdens deze bijeenkomst spraken we met elkaar over hoe we samenwerken in deze regio, 
op welke punten onze samenwerking goed functioneert en welke ontwikkelpunten we nog 
zien voor deze samenwerking. Met deze brief willen we een korte terugkoppeling geven van 
deze dag en een aantal voorstellen doen om samen verder te bouwen aan onze regio.  

 
Terugblik 
Tijdens het ochtenddeel van de regioconferentie hebben we met elkaar gesproken over de 
opgaven voor onze regio. Dit gesprek voerden we aan de hand van een inleiding van 
Frederik van Dalfsen. Zijn presentatie vindt u als bijlage bij deze brief. Aan de verschillende 
tafels kwamen diverse opgaven voor onze regio naar voren. Deze liepen uiteen van opgaven 
waar we al intensief op samenwerken (zoals mobiliteit en de energietransitie) tot 
onderwerpen waarop we nog weinig afstemmen. Voorbeelden van deze laatste categorie 
zijn de voorzieningen in de regio en een integrale langetermijnvisie voor de positie van onze 
regio. Voorbeelden vanuit andere regio’s inspireerden ons om hier meer verbinding op te 
zoeken en inzicht te geven in winstpunten.  
 
De verschillende uitkomsten van het ochtendprogramma zijn vervolgens geprioriteerd. 
Hierbij kwam naar voren dat we op verschillende inhoudelijke thema’s al vrij goed 
samenwerken. Op strategisch vlak en op zaken als solidariteit, kan onze samenwerking 
echter nog groeien. Wij zien dan ook dat we hier in de komende periode als 
regiobestuurders met elkaar verder aan moeten bouwen. Aan het eind van het 



ochtendprogramma werd onder meer aangegeven dat het van belang is om als regio een 
gezamenlijke toekomstvisie te maken.  
 
Tijdens het middagdeel van de conferentie hebben we met elkaar stil gestaan bij de vraag 
wat ons nog meer kan helpen in houding en gedrag om kansen te creëren voor de regio. 
Daarbij werd in ieder geval duidelijk dat de ontwikkelingen rondom Werkzaak de 
gemoederen in onze regio flink bezig houden. Daar hebben we tijdens de middag dan ook 
uitgebreid met elkaar over gesproken en werd door de betrokkenen aangegeven vanuit een 
constructieve houding te willen werken naar een oplossing.  
 
Terugkijkend op de regioconferentie concluderen wij dat het goed is dat we op 4 oktober bij 
elkaar hebben gezeten. Vanuit de sprekers zijn verschillende inzichten met ons gedeeld en 
met elkaar hebben we de moed gehad om zaken uit te spreken tijdens de conferentie. 
Daarmee wordt duidelijk dat we als regio veel bereikt hebben. Dat sluit schuring in de 
samenwerking niet uit. Tijdens de regioconferentie durfden we deze schuring te benoemen 
en ons kwetsbaar op te stellen. Dat kan spannend zijn, maar dit is naar onze mening van 
grote waarde voor de verdere ontwikkeling van onze samenwerking. 
 
Vervolg 
We zijn een regio van aanpakken. Daarom willen we ook op korte termijn een vervolg geven 
aan de regioconferentie. Tijdens de regioconferentie constateerden we dat er behoefte is 
aan een toekomstvisie voor alle samenwerkingen die we met elkaar hebben. Met dit verhaal 
kunnen we ons positioneren in de provincie, richting de regio’s om ons heen en in het land. 
Wat ons betreft gaan we dan ook verder aan de slag om vorm te geven aan deze behoefte. 
Het is niet de bedoeling om al lopende processen te doorkruisen, zoals het nieuwe 
ambitiedocument voor de GR Regio Rivierenland. De toekomstvisie die we vanuit de 
regioconferentie opstellen gaat bijvoorbeeld over hoe we de poort van de Randstad kunnen 
zijn; het grotere verhaal met een visie voor 2050. We stellen voor om de 
gemeentesecretarissen de opdracht te geven om hiervoor een procesvoorstel te doen.  
 
Een andere conclusie van de regioconferentie was dat de behoefte bestaat om elkaar vaker 
informeel te ontmoeten. We ontmoeten elkaar regelmatig in formele overleggen, waarbij 
vooral de bestuurders met dezelfde portefeuilles elkaar ontmoeten, maar weinig met alle 
bestuurders in de regio in een informele setting. We geven dan ook vorm aan deze behoefte 
door onder andere een vervolg op de regioconferentie te organiseren. De gemeenten Neder-
Betuwe en West Maas en Waal hebben inmiddels aangegeven het initiatief te willen nemen 
voor de organisatie van een volgende conferentie. Een conferentie waarbij we met positieve 
energie doorpraten over de uitdagingen voor onze regio!  
 
Binnenkort hebben wij gezamenlijk een afspraak met gedeputeerde Jan Markink om bij te 
praten over de samenwerking in onze regio en de zaken die zijn besproken tijdens de 
regioconferentie. In dit gesprek zullen we de punten die hierboven zijn beschreven ook bij de 
provincie kenbaar maken. 
 
We vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en zien uit naar de 
verdere stappen die we in de komende tijd gaan zetten voor de versterking van onze 
samenwerking in het Rivierenland. 
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